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Ó w zakończeniach: -ów, -ówna, -ówka
-ów

-ówna

-ówka

WYJĄTKI:

skuwkazasuwka

W nazwach miejscowości: Andrychów, Tarnów, Rzeszów, 
Kraków, Dziwnów, Opatów, Ozorków, Chrzanów, Myszków

RzeszówAndrychów Tarnów Kraków Dziwnów Opatów Ozorków

W dopełniaczu (kogo? czego?) liczby mnogiej rzeczowników rodzaju męskiego, np.:

orzechów pierogów zeszytów piórnikówkasztanów

siatkówka żaglówka

Kowalówna, Nowakówna
młynarzówna (córka młynarza), piekarzówna (córka piekarza)
małomówna, prawdomówna, cesarzówna, równa, główna

WYJĄTKI:

skuwka
zasuwka

żarówka lodówka koszykówka pocztówka

krówka mrówka sówka ciężarówka

Taxi

taksówka makówka

wsuwka

wsuwka(zatyczka pióra 
  lub długopisu) -uwka


